
Protokoll styremøte 10-2022 
 
Møtte: Henry Kristiansen, Ingerid Lærum Roll-Lund, Atle Opstvedt, Renate Solberg, Marion Hauge 
(teams) og Vidar Bryn (vara) (teams) 
 
Ikke møtt: Julie Mari Eikås Jenssen (vara) 
 
Sted: Bergen Travpark 
Tid: Mandag 03.10.22 kl.17.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 
Protokoll er godkjent og signert. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste styremøte blir: Onsdag 23.11.22 kl.17.00 

 
3. Stend Videregående skole 

Representanter fra forbundet sammen med Fana Trav- og Hestesportslag og DNT-medlem 
Kari Agerlie var på møte med Stend Videregående skole om det nye treningsanlegget. 

 Representantene forteller om møte og hva som skjer videre.  
 

Vedtak: Styret tar saken til etterretning og så blir saken fulgt opp våren 2023. 
 

4. Næringsforum 
Styret ønsker å få kommet i gang med næringsforum igjen. Leder Henry Kristiansen skulle ta 
dette opp på landsrådet, men det var det dessverre ikke tid til på landsrådsmøte.  
Styremedlem Atle Opstvedt har diskutert saken med DNT-medlem Dysjaland. 
 
Vedtak: Forbundet er klar for å starte opp med næringsforum, men det må komme føringer 
fra sentralt hold. Forbundet avventer til føringer fra DNT foreligger. 
 

5. Høstkonferanse 
Forbundet har hatt høstkonferanse sammen med Agder og Rogaland. I år var det Agder som 
avholdt konferansen 16-18 september. Det deltok 10 delegater fra Vestenfjeldske.  
Representantene fra styret som deltok på konferansen forteller om sakene som var oppe. 
 
Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 

 
6. DU-Søknader 

Søknaden fra et av våre lag som ble sendt til DU-utvalget i vinter, ble ikke godkjent på 
bakgrunn av at det manglet en leiekontrakt på anlegget. Denne kontrakten er nå oversendt 
DU-utvalget og vi har fått svar på at laget kan sende samme søknaden i år som i fjor. 
Forbundssekretær har informert laget det gjelder. 
 
Vedtak: Styret tar denne saken til etterretning. 
 

7. Søknad om støtte til deltakelse på NM 
Forbundet har fått inn søknad fra Elisabeth Storetvedt om støtte til reise som deltaker i NM 
for damer som ble avholdt på Biri.  
 



Vedtak: Søknaden har også gått til Bergens Traverbane AS og de dekker utgiftene til reisen og 
da ser ikke forbundet at det trengs støtte herfra også.  

 
8. Minneskrift Nils Dagestad 

Forbundet har mottatt en forespørsel om en minneskrift for Nils Dagestad, og det er ønske 
om at forbundet og DNT skal bidra med en sum på ca. 55 000 kr. Søknaden er også sendt til 
Voss Tråvlag og de har valgt å ikke støtte prosjektet.  
 
Vedtak: Forbundet har dessverre ikke økonomi til å støtte prosjektet på dette tidspunktet. 
 

9. Landsråd 
Leder Henry Kristiansen deltok på landsråd og forteller om sakene som ble tatt opp. 
 
Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 
 

10. Bergens Traverbane AS 
Styreleder i Bergens Traverbane AS informerer om status på Bergen Travpark. 
 
Vedtak: Styret tar saken til etterretning. 

 
11. Avsatte midler 

På styremøte 1-2022 vedtok styret at de satt av 50 000 kr til bruk som DU-midler til lagene i 
2022.  
 
Vedtak: Lagene kan søke om midler til oppgradering/prosjekter på sine treningsanlegg innen 
20.11.22 til forbundet. 
 

12. Eventuelt 
Lagledermøte: Det er ønskelig å avholde et lagledermøte før nyttår.  
 
Vedtak: Forbundssekretær innkaller til lagledermøte mandag 17.10.22 på Teams. Hele styret i 
alle travlagene er invitert. 
 
 
Ungdomsgruppen: Ungdomsgruppen ønsker å ha en poengserie i ungdomsløpene som går i 
dag. Styret oppfordrer ungdomsgruppen til å skaffe en sponsor og skrive et forslag på 
poengserien. 
 
Vedtak: Styret støtter ungdomsgruppen sitt forslag og sender dette videre når 
ungdomsgruppen har et forslag klart. 
 
 
Terminliste: Styret diskuterer forslag til terminliste for 2023. 
 
Vedtak: Styremedlem Atle Opstvedt tar saken videre via Bergens Traverbane AS inn mot 
Norsk Trav.  
 
 
 
Møtet ble hevet kl. 18.45 

 



 
Lisa Pickersgill, referent 

 
 
 
 
 
   Henry Kristiansen   Ingerid Lærum Roll-Lund 
 
 
 
 
 
 Atle Opstvedt   Renate Solberg   Marion Hauge 


